
Kalkuddens samfällighetsförening, KSF 
Badvägen 4, 647 93 Mariefred 
E-postadress: kontakt@kalkudden.org 

Protokoll nr 3, räkenskapsåret 2024-2025 
Styrelsemöte i Kalkuddens Samfällighetsförening och Kalkuddens tomtägarförening 

Mötesdatum: söndagen 30 juni 
Plats: Brygghuset/digitalt 
Närvarande: Mats Sjögren, Sven Leander, Helena Gårdsäter, Cecilia Fidler, Mathias Winberg, 
Richard Mangs 
Förhinder: Jonas Fläckerud, Karolina Vrethem, 

1. Styrelsemötets öppnande 
KSFs ordförande Mats Sjögren öppnar styrelsemötet och hälsar de närvarande välkomna. 

2.   Konstituering av styrelsen
Styrelsen konstituerar sig med följande arbetsfördelning: 

Mats Sjögren                      ordförande                          (vald till årsmötet 2025) 
Sven Leander kassör                       (vald till årsmötet 2026)* 
Helena Gårdsäter sekreterare  (vald till årsmötet 2025) 
Jonas Fläckerud                 mark/fastigheter, hemsidan (vald till årsmötet 2026) 
Cecilia Fidler väg, vice ordf  (vald till årsmötet 2026) 
Mathias Winberg                bryggansvarig                      (vald till årsmötet 2025                    
Karolina Vrethem  suppleant  (vald till årsmötet 2025) 
Richard Mangs                   suppleant                            (vald till årsmötet 2025) 

*Sven Leander meddelade på årsmötet att han avgår 2025. Under verksamhetsåret bör 
valberedningen föreslå ny ledamot som årsmötet kan välja som ny kassör. 

3.   Fastställande av firmatecknare
Styrelsen beslutar att föreningens firma tecknas av ordföranden Mats Sjögren och kassören 
Sven Leander var för sig, samt av två ledamöter tillsammans. 

4. Genomgång av protokoll för föregående styrelsemöte 
Protokoll från föregående möte 12 maj godkändes.  

5.   Ekonomi
Medlemsavgifterna skickas ut första juli. 
Enligt Skatteverket kommer även båtavgifterna att momsbefrias inför nästa säsong.  
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6. Årsmötet  
Genomgång av protokoll från stämman 8 juni. 

Motion 1: Frågan om mötesplatser på grusvägarna bordlades, styrelsen fick i uppdrag att 
bevaka frågan framöver. 
Motion 3: Fler hundförbudsskyltar ska beställas till Tegelbadet. Helena G ansvarar för att det 
blir gjort. 
Motion 4: Olåsta bommar till båtramperna ska beställas och sättas upp. Mathias W ansvarar 
för att Roger Sjöö får i uppdrag att verkställa arbetet. 
Motion 6-7: Frågan om vad Smedjans nedervåning ska användas till återremitterades till 
styrelsen för kostnadsberäkning. Beslut ska fattas på årsstämman 2025. Styrelsen beslutar att 
Jonas F får i uppdrag att ta in två offerter. 

Årsmötet godkände att § 14 reviderades. Helena G meddelar Lantmäteriet stadgeändringen.  

8. Övriga frågor 

Frågan om varför risupplaget vid Gnejsvägens vändplan fortfarande ligger kvar och inte är 
flisat ska tas upp på nästa styrelsemöte. Styrelsens måste först kolla avtalet med 
entreprenören. 

Mats S har polisanmält båten som olovandes ligger vid Fågelbadet. 

Den stora sophög som ligger nedanför parkeringen vid Fågelbadet måste bort.  
Helena G sätter dit ett anslag med uppmaning att så måste ske.  
Soptunnan vid Brygghuset var efter midsommar proppfull. Den är endast till för 
hyresgästerna. Värdarna för Brygghuset får i uppdrag att skaffa lås och en informationskylt att 
sätta på tunnan. 

9. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte 26 augusti i Brygghuset klockan 17.30 – 19.30. 

8. Mötet avslutas 



Vid protokollet:   Justeras: 

……………………………..  …………………………………… 
Helena Gårdsäter   Mats Sjögren 
sekreterare    ordförande 

Justeras:    Justeras: 

……………………………...                       ……………………………………… 
Mathias Winberg   Sven Leander 
bryggansvarig                                                               kassör 

Justeras:    Justeras: 

………………………………                                       …………………………………. 
Cecilia Fidler   Jonas Fläckerud 
väg/vice ordf                                                mark/fastigheter, hemsidan  


